
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine, konaného dňa 7. decembra 2018  na 

Obecnom úrade   Pružine 

 

  

Prítomní : podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program : tvorí prílohu zápisnice 

 

 

K bodu 1/ 

 

             Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Michal Ušiak. 

Poslancom predložil  na schválenie program zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

O programe dal hlasovať : 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

       Starosta  predložil na schválenie návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. Návrhová komisia v zložení : predseda Ing. Jaroslav Beňadik, členovia -  Ing. Igor 

Krištofík, Stanislav Dolinka.  Overovatelia zápisnice : Dušan Jance a Roman Hija. 

Starosta  dal o návrhu hlasovať :  

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

 

Za zapisovateľku určil p. Evu Ďurišovú. 

 

K bodu 2/ 

 

Starosta  predložil na schválenie  rozpočet obce Pružina  na rok 2019 s výhľadom na roky 

2020 a 2021, ako i programový rozpočet na rok 2019s výhľadom na  roky 2020 a 2021. Návrh 

rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli i na internetovej stránke obce a bol doručený 

poslancom vopred. Návrh je spracovaný  na základe očakávaného plnenia rozpočtu roku 2018 

so zapracovaním  plánovaných investičných akcií. 

Poslanci boli vopred oboznámení s podrobným návrhom rozpočtu, preto starosta otvoril k 

tomuto bodu diskusiu: 

 Ing. Belavá  - strune oboznámila poslancov o bežnom a kapitálovom                     

rozpočte, doplneného o finančné operácie. 

 

Starosta obce predložil požiadavku na zakúpenie krojov pre dospelých, ktorí tancujú v súbore 

p. Andreja Haviara. 

 Ing. Beňadik podporil tento návrh 

 

 Ing. Gabrišová  navrhla  pre deti riešiť jednoduchšie  kroje menej finančne náročné 

Starosta  informoval, že to sú kroje pre dospelých a p. Haviar žiadal OZ po poskytnutie 

dotácie na  nákup krojov v hodnote 2160 € 

Poslanci  navrhli, aby p. Haviar – vedúci  súboru , bol pozvaní na  ďalšie zasadnutie OZ 

a bližšie oboznámil  poslancov o svojom zámere. 

Starosta dal o návrhu p. Haviara – dotácia na nákup krojov  v sume 2160 zapracovať do 

rozpočtu v roku 2019   hlasovať: 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 



 

 p. Zigo sa informval na rozšírenie kamerového systému v obci 

 starosta – kamerový systém sa plánuje rozšíriť na multifunkčné ihrisko, ihrisko TJ, 

horný koniec  a Priedhorie 

 starosta  oboznámil poslancov aj s projektom WIFI pre teba – bude sprístupnený 

internet na vybraných   verejných priestranstvách obce 

 p. Hija  požiadal zvýšiť  dotáciu pre TJ zo 4000 € na 4400 € 

  p. Belavá  navrhla o túto čiastku zvýšiť príjmy daní na samosprávu 

 

Starosta dal o návrhu p. Hiju zvýšiť  dotáciu na TJ Stražov na 4400 € 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

 Ing. Beňadik – navrhol  označenie  na začiatku a na konci obce tabuľou, že v  obec 

kamerový systém 

 p. Hija - pripomienka  

o k dopravnému značeniu na bočnej miestnej komunikácii pri základnej škole   

o k vybudovaniu oplotenia pri ihrisku TJ a plánovať  opravu strechy na budove 

Telovýchovnej jednoty 

 p. Jance – navrhol vypracovať rozpočet na vybudovanie novej strechy na budove TJ, 

nakoľko je v zlom stave . 

 

Starosta obce informoval  , že tieto pripomienky sa budú riešiť v priebehu roku 2019. 

Nakoľko neboli vznesené iné pripomienky k návrhu rozpočtu, starosta obce dal o návrhu   

rozpočtu na rok 2019 , s výhľadom na roky 2020 a 2021 hlasovať, s tým že bude zapracovaná 

zmena na výšku dotácie na TJ 4 400 €  

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

K bodu 3/      

 

Stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2019, 2020-2021 obecnému 

zastupiteľstvu predložila hlavná kontrolórka Ing. Jarmila Kušnierová . Podľa hlavnej 

kontrolórky návrh rozpočtu je spracovaný v súlade s platnou legislatívou, preto odporučila 

predložený návrh rozpočtu obce schváliť. Stanovisko hlavnej kontrolórky je prílohou tejto 

zápisnice. 

Poslanci stanovisko hlavnej kontrolórky zobrali na vedomie. 

 

K bodu 4/ 

 Starosta  predložil na schválenie Dodatok č.1/2019 k VZN 2/2016 o nakladaní  

s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom. Poslancom bol  dodatok 

doručený vopred. Dodatok tvorí prílohu tejto zápisnice. 

o p. Zigo upozornil na čierne skládky v obci. 

 

Starosta informoval že už sa separujú aj  pneumatiky – treba ich voziť na zberný dvor. 

 

Starosta dal o návrhu Dodatku č. 1 č. 2/2016  hlasovať 

 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

 Starosta obce  predložil na schválenie Program odpadového hospodárstva – tvorí 

prílohu zápisnice. Program Odpadového hospodárstva Obce Pružina na roky 2016-



2020 je jedným zo základných strategických dokumentov, prostredníctvom ktorého si 

obec stanoví ciele v oblasti odpadového hospodárstva  a určí prostriedky, pomocou 

ktorých sa tieto ciele dosiahnu. Hlavným cieľom POH obce Pružina je zvýšiť podiel 

triedených zložiek odpadu, znížiť množstvo komunálneho odpadu a zamedziť vznik 

nelegálnych skládok 

 Starosta informoval, že p. Ďurišová Dominika spracuje separovanie  odpadu , ktoré 

bude  opäť zverejnené v ročenke . 

 

Starosta dal o Plán odpadového hospodárstva na roky  2016-2020 hlasovať 

 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

 

K bodu 5/ 

 

Starosta  predložil návrh VZN2/2018, ktorým sa určuje výška príspevku rodičov v škole 

a školských zariadeniach zriaďovateľskej pôsobnosti obce  Pružina. Materiál bol doručený 

poslancom vopred. Doterajší poplatok bol 5 €, ktorý už nepostačuje kryť náklady, navrhujeme 

sa preto zvýšiť poplatok na 8 €/mesačne. 

 

o p. Gábrišová  - konštatovala, že príspevok je veľmi nízky a zvýšenie  prispeje 

k lepšiemu chodu materskej školy. 

o Ing. Krištofík – pripomienka k dotácii na predškolákov – čerpanie 

o Ing. Belavá  informovala, že p. riaditeľka ešte  nemá vyčerpanú celú dotáciu. 

Starosta dal o návrhu VZN č. 2/2018 hlasovať  

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

Príspevok je schválený na 8 €/mesačne od 1.1.2019. 

 

 

K bodu 6/ 

 

Starosta informoval , že fyzická inventúra prebehla v jednotlivých obecných budovách 

v poriadku. Jednotlivé čiastkové inventarizačné komisie predložili návrhy na vyradenie 

majetku z evidencie, nakoľko bol znehodnotený, poškodený alebo morálne opotrebovaný. 

Návrh na vyradenie majetku  za obec tvorí prílohu tejto zápisnice. Celková suma vyradeného 

majetku činí  7 007,42 € 

Starosta obce dal hlasovať o vyradení majetku z evidencie v hodnote  7 007,42 € podľa 

návrhu Čiastkových inventarizačných komisii. 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

K bodu 7 

 

Starosta obce predložil na schválenie  výšku nájomného v obecných budovách na r. 2019 

a to: 

 Kaderníctvo -  Obecný úrad 

 Fitnes centrum, Poilňovňa  -  Kultúrny dom 

 Masážny salón – zdravotné stredisko 

 Detská lekárka Ivorová Božena – Zdravotné stredisko do 31.3.2019 

 Prenájom pozemku pri bytovke 1039 

 Prenájom pozemku – firma Mia 



 

 

 

Starosta dal o výške nájmu hlasovať 

Návrh nájomného na rok 2019 tvorí prílohu zápisnice 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

Starosta predložil : 

 žiadosť  základnej školy Štefana Závodnika Pružina na presuny v rozpočte za 

prenesené kompetencie podľa návrhu o 6000 € a to 4 446 € na mzdy, 1554€ na 

odvody , pričom celková výška  rozpočtu sa nemení. 

Žiadosť tvorí prílohu zápisnice 

Starosta dal o tomto hlasovať 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

 Žiadosť  Základnej školy Štefana Závodnika o zvýšenie vlastných príjmov za ŠKD 

o 110 €, ktoré sa použijú na materiál a vybavenie ŠKD. 

Starosta dal o tomto hlasovať 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

 Predložil na schválenie návrh zmien rozpočtu podľa návrhu, ktorý bol poslancom 

doručený vopred. 

O návrhu zmien rozpočtu dal hlasovať 

Za – 9 poslancov, Proti – 0 poslancov,  Zdržal sa hlasovania – 0 poslancov 

 

 Starosta predložil  správu o výchovnovzdelávacom procese MŠ  a ZŠ 

 Ing. Krištofík – navrhol aby na budúce zasadnutie OZ boli pozvané  riaditeľka MŠ 

a riaditeľka ZŠ a správy o výchovnovzdelávacom  procese im boli zaslané  mailom. 

Poslanci  doporučili p. starostovi, aby správy  o vzdelávacom programe  MŠ a ZŠ boli 

schválené  na  ďalšom  zasadnutí OZ , s tým že budú pozvané aj riaditeľky  Materskej 

a Základnej školy. 

 

 p. Dušan Jance poďakoval hasičom za dobré výsledky v súťažiach , čím šíria dobre 

meno obce 

 

 p. Roman Hija  - pripomienka k defibrilátoru – zverejniť, že  hasiči  majú tento prístroj  

na oživovanie. 

 

 Ing. Kroštofík sa informoval o schválení kompetencie pre starostu obce na 

vykonávanie zmien rozpočtu. 

 Starosta  informoval, že bude tento bod bude prerokovaný  na budúcom zasadnutí  OZ 

 Starosta informoval poslancov, že  zimná údržba je zabezpečená  - odhŕňanie snehu 

miestnych komunikácií bude zabezpečovať Základná organizácia Slovenského zväzu 

záhradkárov Pružina – uzavretá  zmluva, SHR Oľga Apoleniková, - na základe 

objednávok. Posypový materiál je zabezpečený. 

 



 

 

 

 

K bodu 8/ 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a diskusiu. Poprial k nastávajúcim vianočným sviatkom 

rodinnú pohodu a veľa úspechov v roku 2019. Prítomných pozval na slávnostnú večeru a tým 

zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

Zapísala: Eva Ďurišová                      

 

Overovatelia zápisnice: 

                                                                                                      Michal   U š i a k  

Dušan Jance    

                                                                                                            starosta obce 

Roman Hija 
 

 

 

 


